財團法人農業科技研究院 可移轉技術簡介

	土蠣殼廢棄物開發仿真硓咕石量產技術
Technology	
Term Use	of recycled oyster hull to develop artificial coral rock
技術發明人 陳盈	盈村
Technology	
Representative Yin-	-chun Chen
技術應用領域 水族	矣及水產養殖設備資材與相關產品
Technology	
11014	parium and aquaculture equipment materials and related products
理 イ 賞	用牡蠣殼進行開發成為人工仿真咾咕石商品,透過製程技術製做 七特性近似天然礁岩,且外觀型態相似的仿真咾咕石,並具多孔 可有助益生菌附著,可以做為水族或水產養殖之生物造景及水質 定的功能性產品,目前已達到可商品化的量產技術或接受委託生
Technology artification Description physical technology artification technology artification physical technology are also are a	atilize the recycled oyster hull to be developed as the artificial live rock. The ficial live rock is developed by simulation of natural rock appearance through sical and chemical properties that are similar to natural rock through process mology. It has multi-porosity to help the benefit bacteria and periphyton ched. Hereby, it can be used as a functional product for aquarium or aculture biological landscaping and water quality stability. Currently, the imercialized mass production technology has been achieved and offer OEM vice.
	-非專屬授權
Agreement 授權	崔地區為台灣製造、販賣、使用及出口
Term 5 ye	ears Non-Exclusive License Agreement
Aut	horized areas are manufactured, sold, used and exported in Taiwan
技轉相關	產品特性
圖/表 人	● 原用性簡單。
聯絡人 Nan	ne:歐子琳 Tzu-Lin Ou
Contact Tel	: 03-5185119
Mai	l:1062069@mail.atri.org.tw